
Pasivně jsem se zúčastňoval porad oddělení kvality a ranních porad vedení. Aktivně jsem 

kontroloval zásoby výrobků na skladě pokud zákazník požadoval, prováděl vstupní kontrolu 

materiálů, výstupní kontrolu hotových výrobků, pomáhal s přijetím reklamací, což obnášelo 

roztřídění dle projektů (Ford, Kia, Nissan,atd), hledání vady a analýzu příčiny vzniku vady. 

Podílel jsem se na přípravě katalogu vad pro nově získaný projekt a aktualizaci stávajícího 

katalogu pro již fungující projekty, pomáhal s archivací technické dokumentace a zpracovával 

zadaná data v Excelu. 

Praxe pro mě byla velkým přínosem. Vyzkoušel jsem si rozmanitou práci na oddělení kvality, 

kde je velmi vysoké pracovní tempo. Zjistil jsem, že kromě pracovních výkonů na svém 

oddělení musí pracovník kvality být také týmový hráč a navázat s kolegy ostatních oddělení 

sociální vazby. Vykonávaná práce byla velmi různorodá a velmi mě bavila, každý den bylo 

nutné řešit jinou úlohu, ať již vzniklou uvnitř závodu nebo u zákazníka, či dodavatele materiálů. 

Přizpůsobit se vysokému pracovnímu tempu bylo z počátku těžké, ale rychle jsem si zvykl. 

Vedoucí oddělení Ing. Zimová byla velmi motivující a profesionální vedoucí. 

 

Během poměrně krátké chvíle jsem získal obrovské množství zkušeností z oblasti hodnocení 
kvality v automotive. Prakticky jsem si ověřil znalosti z předmětů textilní technologie a jistě 
mi mé nabyté zkušenosti dále pomohou, např. při studiu předmětu zkoušení textilií, ale 
především v případě nástupu do magisterského navazujícího programu produktového 
inženýrství nebo řízení jakosti. 
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